
  

 

       

Referat fra styremøte nr. 8, mandag 9. september 2024 
 

Sted:  Allum 
Tid:  kl. 18.00 
 

Hovedstyret og utvalgsledere til stede. 
Bjørn Komma, Arne Aakre, Bjørn Myrholmen, Liv Arnhild Myrholmen, Roald Sølvik, Svein 

E. Komma, Arve Vestrum, Camilla Grimsæth, Espen Allum, Nils H. Berge og Dag Rune N. 

Norheim.  

 

Saksliste: 

Sak 29 /24. Godkjenne referat fra forrige møte og innkalling til dette møte.   

• Alt ok.  

 

Sak 30 /24.  Høring om ny viltlov 

• Styrets innstilling til ny viltlov: 
Styret stiller seg positive til NJFF sin innstilling, men det er ønskelig at det 

settes ned et lovutvalg knyttet til viltloven.  

 
Sak 31 /24. Referatsaker 

• Antall medlemmer i Hjfl pr 5. september 24: 599 stk., 7 stk. færre siden sist 

møte. 

• Kalender 2025. Frist for datoer settes neste møte.  

• Julebord 2024. Foreslås vedtatt gjennomført eller ikke på neste styremøte. 

 

Sak 32 /24. Rapport fra utvalgene. 

a. Fiskeutvalget. 

- Avholdt styremøte 5. september. 

- Det er planlagt å fortsette å sortere og rydde i container.  

- Strømming og utbedring av gytefeller i Anundsjø blir gjennomført 

utover høsten. 

- Prøvefiske i Allumtjenna har blitt gjennomført. Konklusjon ble at det 

planlegges utsetting av 50 stk. to-somringer neste år. 

- Vannprøver blir tatt jevnlig i 13 vann. 

- Eldre dybdemålingsdata og nedslagsfelt for nedbør i alle vann har blitt 

overrakt fiskeutvalget. Det foreslås gjort tilgjengelig på nettsiden. 

- Fiskeutvalget må avklare om det skal avholdes fiskestevner neste år. For 

eks. fylkesmesterskap i isfiske.  

- Vedtatt å selge flattbunning til kr. 20 000 inkl. mva. 

- Ønske om dør til Damvann. 99X2 (205) 

 



  

 

b. Jaktutvalget.  

- Søkt om støtte til jegerprøvekurs til vinteren og plan blir lagt. 

- Alle aktiviteter for neste år blir lagt på neste utvalgsmøte. 

- Nils H. Berge foreslår å tilby jegerprøvekurs for ungdomskoler 

kostnadsfritt i medio januar. Minimum 12 deltagere. 

- Ordinært jegerprøvekurs i regi av HJFL er planlagt og godkjent. 

- Det foreslås at utvalget tar stilling til betalingsløsning for deltakerne. 

Medlemmer/ikke medlemmer. 

- Hund/saudressur?? 

 

c. Ungdomsutvalget. 

- Ferdig for i år. Alle planlagte aktiviteter er gjennomført. 

- Det foreslås representanter fra rifle, hagle og fisk dersom aktiviteter i 

ungdomsutvalg skal evalueres. Utvalgsleder kaller representanter inn til 

et møte. 

- Fiskesommer har blitt gjennomført.  

- Referat, besøk fra Kvelde Ungdomsskole 

Ungdomsutvalget og årets siste aktivitet – vi fikk besøk av 28 elever og 

2 lærere fra Kvelde Ungdomsskole, friluft-valgfag. 

Alle hadde syklet fra skolen og ankom banen ca. kl.1430. De gikk alle i 

gang med å fyre opp primuser og lage seg et varmt måltid. 

Værgudene var med dem – torden og regnbyger hadde akkurat forlatt 

baneområdet. 

Kl.16 ble de delt i to grupper – en halvpart begynte på haglebanen og 

den andre på riflebanen. 

Etter at alle de som ville hadde fått prøve seg byttet de om. De aller 

fleste deltok i skytingen. 

Etterpå trakk alle seg opp til Allumtjønna for å fiske. 

Konklusjon: en meget vellykket dag for alle og det er gøy å se så mange 

interesserte og takknemlige, flotte ungdommer hos oss. 

En stor takk til Riflefolka og Haglefolka for utmerket innsats og god 

instruksjon i sikkerhet og skyting, og ikke å forglemme Jan Ivan fra 

Fiskeutvalget. 

Jeg drøftet med ungdommene og lærere om muligheten for å iverksette 

er jegerkurs kun for ungdommer – dersom de klarer å samle ca. 10-12 

stykker. 

 

d. Kvinneutvalget 

- Referat fra kvinneutvalget august og september 2024  

Onsdag 28. august 2024 hadde kvinneutvalget hagleskyting på Allum. Det 

var tre deltakere denne gangen som fikk meget god veiledning. 

Heretter vil det ikke bli arrangert egne kvelder kun for kvinner på 

haglebanen. Kvinneutvalget kan ikke forsvare bruk av frivillige herunder 

full rigging med så få deltakere. Utvalget kommer derfor til å sette opp 

skyting for kvinner på ordinære skyte kvelder hvor det er instruktør til 

stede. 



  

 

Onsdag 4.september 2024 hadde kvinneutvalget møte hos Camilla med 

følgende agenda: 

1. Status opplæringsjakt: Møte hos Ida i uke 37, 4 påmeldte deltakere. 

Forslag om å åpne for deltakelse ½ uke ble vedtatt og innlegg på FB som 

gjelder dette er lagt ut. 

2. Evaluering av aktiviteter i 2024: 

a. Informasjon: Utvalget har vært forutsigbare i form av at samtlige 

arrangementer i kalenderen er arrangert på oppsatt dato. FB er flittig 

benyttet ved å opprette arrangement på samtlige aktiviteter med 

«skal» som påmelding. Arrangementene er delt og løftet før 

gjennomføring samt lagt ut innlegg med «husk». 

Fått gode tilbakemeldinger om at «det er ikke mulig å ikke få med 

seg hva som skjer». 

Vi kommer til å følge samme strategi i 2025, men arrangementene 

vil i tillegg bli delt på HJFL sin FB med oppfordring til mannlige 

medlemmer om «å spre ordet». 

 

b. Tiltak om å øke deltakelse i 2025: Innlegg med allerede planlagte 

aktiviteter samt oppfordring om å komme med ønsker er lagt ut på 

FB. 

Fortsette samarbeidet med Lardal jeger og fiskerlag ved å invitere til 

fellesmøte ila høsten 2024, dialog med leder Benedicte er iverksatt. 

FB innlegg som nevnt over. 

3. Årsmøte med middag 22.november 2024 kl 18:00 – 22:00: Samtlige 

hjelpere vil bli invitert, det samme gjelder de som har deltatt på flest 

aktiviteter. Kvinneutvalget inkl. nevnte deltakere står for maten, betaler 

dette selv. Tildelte midler går til innkjøp av drikke. 

 

e. PR utvalget 

- Solgt reklame for kr. 49 000,-. 

- Kalender er under utarbeidelse. 

- Det er ønskelig med hjelp bilderedigering til digitale plattform. 

 

f. Baneutvalget. 

- Ønskelig med varmeovn til det digitale utstyret på et av rommene på 

Allum. 

- Siste kveld på haglebanen og utstyr er pakket ned. Vann koblet av. 

- Elektriker er bestilt pga. jordfeil på Allum. 

 

Eventuelt 

- Arne Aakre har utarbeidet søknad til Vestfold fylkeskommune om 

tilskudd for arbeidet knyttet til riflebanen.  

- Det må merkes rett på bilag med navn, telefon og avdeling og 

kontonummer. 



  

 

- Ønske om skyting gjennom vinteren. Til blant annet jegerprøve. (2 

lørdager) Foreslås tatt med i kalender.  

 
      

- Neste møte 7. oktober kl. 1800 på Allum 

  

Møte hevet: kl. 20.14       Referent: Dag Rune N. Norheim 


